
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
 
Zápis č.  4/2021 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 5. 10. 2021 
 
 
Přítomni :       př. Kamberský, Klejna,  Gojdášová, Jezdinská, Vysoudilová, Kábrtová,  
                      Kölbl 
Omluveni :     př. Janoušek 
Neomluveni:  př. Mervartová 
Host :             P. Dadok – Územní sdružení ČZS  
 
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO ČZS př. Kamberský, který zároveň přivítal 
předsedu Územního sdružení ČZS p. Dadoka a představil mu členy výboru naší ZO. 
Předseda Územního sdružení uvedl, že velmi rád přijal naše pozvání na výborovou 
schůzi, seznámil se s chodem naší ZO – její členění na osady, prohlédl si 
hospodářskou budovu a velmi kladně hodnotil náš záměr, který máme 
s hospodářskou budovou, tzn. opravit, vylepšit a umožnit tak v této budově konání 
různých akcí – členské schůze, konference, besedy, výstavy apod..  Seznámil nás se 
skutečností, že je řada základních organizací, které takovou možnost nemají a rády 
třeba využijí naše prostory. Ve společné diskusi také vyplynulo, že problémy, které 
řeší naše ZO, jsou ve všech základních organizacích, a to především z důvodu 
zhoršených mezilidských vztahů. Závěrem nás ubezpečil, že jako předseda 
Územního sdružení nám bude nápomocen při řešení jakýchkoli problémů a že je i 
možnost využít právnických služeb ČZS v Praze.   
 
Předseda ZO ČZS provedl kontrolu zápisu 3/2021 ze dne 31. 8. 2021 
 

- stížnost na betonovou stavbu – nájemkyně p.č. 165/A2 se na jednání výboru 
ZO omluvila. Na základě zjištěných nových informací se touto záležitostí bude 
výbor zabývat i na příští schůzi 

- moštování jablek se uskutečnilo dne 18. 9. 2021 – bylo zpracováno 900 kg 
jablek. Při této příležitosti předseda ZO ČZS př. Kamberský, který se 
moštování jablek také zúčastnil, poděkoval př. Gojdášové a př. Bartoníčkovi 
za spolupráci při této akci.  

- Další moštování jablek se uskuteční dne 16. 10. 2021 od 9.00 hodin na 
základě předběžné objednávky u př. Gojdášové na tel. Č. 725 279 216. 
Zahrádkáři, kteří nemají zájem o moštování a zpracování jablek by úrodu 
mohli nabídnout např. sousedům nebo známým. 

 
Výborem ZO byly projednány tyto záležitosti : 
 
- př. Gojdášovou byl zajištěn druhý kontejner na biologický odpad pro osadu C 

 
- př. Janoušek a př. Gojdášová zajistili odstranění závady v čerpací stanici, na 

základě upozornění předsedy os. B, že nádrže v této osadě se nenapouští. 
Jednalo se o vyhozený jistič.  



 
- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy ZO o probíhajícím jednání na 

zprovoznění kamery u hlavní brány 
 
- předseda ZO výbor informoval o provedení nátěru podlahy a montáži podhledů 

horní místnosti HB firmou za jeho přítomnosti do konce října – výbor souhlasil 
 

- předseda ZO uvedl, že předsedkyní osady C měl být na dnešní výborové schůzi 
předán podepsaný protokol o převzetí sekačky a křovinořezu pro tuto osadu 

 
- výbor ZO bere na vědomí informaci o provedeném nátěru informační desky a 

informačních skříněk u hlavního brány do zahrádkářské osady. Poděkování za 
tuto práci patří př. Szabovi (os.A1), př. Bartoníčkovi za úpravu okolí (os. A1) 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedkyně osady A2 o velmi špatném 
stavu několika  rozvodových sloupků elektrického vedení. Vzhledem k tomu, že 
el. vedení od trafostanice včetně 30 panelů je společným majetkem majitelů 
rozvodu el. energie, je třeba v rámci brigády zajistit opravu těchto sloupků. 
Opravu by měli zajistit zahrádkáři, kteří mají dotčený sloupek ve správě. Dílenská 
komise zajistí potřebný materiál a na opravě by se měli podílet zahrádkáři, kteří 
jsou na daný sloupek připojení  

 
- výbor ZO souhlasí s přijetím nových členů – D. Morávková – p.č. 263/C, M. 

Kamitz – p.č. 216/B a K. Sedláková – p.č. 276/C 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci o stížnosti firmy Farmers na opětovné 
poškozování soukromého majetku firmy tím, že přes pole jsou na několika 
místech opět vyšlapány cesty, a tím dochází k jeho znehodnocení. Výbor se tímto 
problémem zabýval již mnohokrát, zahrádkáře upozorňoval na tento problém na 
členských schůzích, konferenci, osobním jednáním dotčených členů předsedy 
osad, v zápisech apod.. Nyní je na firmě Farmers, aby tento problém řešila již ve 
spolupráci s Městskou policí příp. Policií ČR. 

- voda – čerpací stanice v zahrádkářské kolonii bude vypnuta  koncem měsíce října 
– přesný termín bude upřesněn a zveřejněn na webových stránkách a ve 
vývěsních skříňkách. 

 
 
 
 

Příští schůze výboru se bude konat 9. 11. 2021 od 16.30 hodin v hospodářské 
budově ZO ČZS Kryblice 
 
 
 
                                                                                         Kamberský Jan  v.r.   
                                                                                         předseda ZO ČZS 
 
 
Zapsala : Miroslava Jezdinská 
http:/zahradkari-zokryblice.webz.cz 


